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Profesor Pafko: Obávám se skutečné privatizace nemocnic
"Podle návrhu pana ministra by měl mít dvě třetiny akcií stát a třetinu univerzita. Nakolik by to pomohlo škole, to nevím.
Přemýšlím tedy, co je vlastně cílem. Otázka zní, jestli je cíl dvě třetiny stát a jedna třetina univerzita, anebo je to
mezistupeň k dalšímu pokračování eventuální privatizace těchto nemocnic. Pak se děsím a ptám se, co bude dál," říká
profesor Pafko.  Více na

http://aktualne.centrum.cz/domaci/zivot-v-cesku/clanek.phtml?id=520228

